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Zápis ze setkání pracovní skupiny Přírodopis 

Místo konání:   ZŠ Tábor, Husova 

Datum:  25. 9. 2024 

Přítomni:   viz prezenční listina    

 

Úvod 

Přivítání přítomných, stručný nástin programu schůzky. Pro nemoc se omluvila Mgr. 
Čermáková. 

Revize analýzy stavu a potřeb aktérů ve vzdělávání včetně identifikace příčin, revize 
SWOT- 3 analýz 

Členové dostali na e-mail podklady pro jednání – revizi analýzy stavu a potřeb aktérů ve 
vzdělávání včetně identifikace příčin, revizi SWOT- 3 analýz. Proběhla diskuse o těchto 
materiálech připravených realizačním týmem. Z hlediska zaměření pracovní skupiny je to 
zejména nedostatečné vybavení a zázemí na některých školách. Přínosné je také další 
vzdělávání pracovníků a výměna zkušeností a zavádění moderních didaktických forem ve 
výuce. Dále proběhla diskuse o potřebách investic do školních zahrad. 

Informace k Biologické olympiádě 

Na stránkách Biologické olympiády byla zveřejněna informace, že v průběhu letošního 59. 
ročníku (2024/2025) dojde k přechodu na Registrační portál pro všechny organizátory, učitele 
a studenty zapojené v Biologické olympiádě. Dle slov Mgr. Dragové by se mělo jednat o 
podobný systém, jaký je zaveden pro Chemickou olympiádu. Více informací však bude 
známo až po 7. listopadu, kdy zasedá ústřední komise. 

Byl již také zveřejněn harmonogram – školní kola proběhnou do 7. 2. 2025. Více informací na 
stránkách Biologické olympiády: https://natur.cuni.cz/biologie/pravidelne-akce/biologicka-
olympiada/zakladni-informace 

Představení zahrady při ZŠ Tábor, Husova  

V dalším kroku proběhlo seznámení p. ředitele Mgr. Nováka s přípravou a realizací školní 
zahrady při základní škole Tábor, Husova. Nejprve jsme zhlédli prezentaci, jak byl projekt 



 
 
realizován od roku 2021, kdy si škola zažádala o grant ze Státního fondu životního prostředí, 
pak jsme si zahradu s jeho výkladem prošli. 

Tato zahrada umožňuje škole realizovat badatelskou výuku při hodinách Přírodopisu, ale 
slouží i jako relaxační zóna pro odpolední družinu či širokou veřejnost, která sem má také 
přístup.  

Při výuce byly zmíněny kladné zkušenosti s Ekocentrem Cassiopeia České Budějovice. Další 
kolegové zmínili dobré zkušenosti s programem „Učíme se venku“ a spolupráci s Lesy Tábor 
v rámci programu „Lesní pedagogika“. 

 

Závěr 

Příští schůzka se uskuteční na jaře, termín a místo bude upřesněn. 

 

Zapsala Vlasta Brůčková – garant skupiny 

 

 

 

 


